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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 
Identificació de la sessió 
 
Número: 6/2008 
Caràcter: ordinari 
Data:  31.07.2008 
Horari:  21.00 a  24.00h 
Lloc:   saló de sessions de la casa consistorial 
 
Assistents 
 
Xavier Jounou i Bajo (ERC), alcalde president 
Martí Abella i Pere (El Comú), primer tinent d’alcalde 
Josep Caelles i Subirana (PSC), segon tinent d’alcalde 
Salvi Nofrarias i Bellvehí (ERC), tercer tinent d’alcalde 
Encarna Tarifa i Fernández (PSC), quarta tinent d’alcalde 
David Rodríguez i González (ERC) 
Sara Alarcon i Postils (ERC) 
Josep Antoni Pelegrina i Múrcia (CiU) 
Montserrat Albacete i García (CiU) 
Francesc Azorín i Montañà (CiU) 
Míriam Semís i Castro (CiU) 
Immaculada Jané i Viñals, secretària actal. 
 
Han excusat la seva assistència 
 
Jordi Riart i Vendrell (CiU) 
Jordi Fraxanet i Nadal (El Comú) 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El president declara oberta la sessió i, abans de començar a tractar els assumptes inclosos a 
l'ordre del dia, demana als regidors, d’acord amb el que preveu l’article 103.3 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, si es pot ampliar l’ordre del dia del Ple afegint com a punt a 
tractar la cessió gratuïta del dret de superfície del terreny de 864 m2 situats a la prolongació 
del passeig Sant Antoni M. Claret. 
 
L’alcalde argumenta que el dimecres, dia 30 de juliol, els tècnics del Departament de 
Governació de la Generalitat de Catalunya van visitar l’espai on es pretén ubicar el Centre Cívic 
i l’Oficina d’Acció Ciutadana. Els responsables del Departament van considerar idonis els 
terrenys proposats i van comunicar a l’Ajuntament que podia iniciar  els tràmits per a la cessió 
del dret de superfície a favor de la Generalitat.  
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Atès que un expedient d’aquesta importància cal que compti amb el suport de tot el consistori, 
continua explicant l’alcalde, i atès que és urgent incoar l’expedient pel fet que requereix  
l’exposició al públic pel termini d’un mes, l’equip de govern considera que es pot aprofitar la 
celebració del ple d’avui per incloure aquest punt a l’ordre del dia i, així, avançar dos mesos la 
tramitació de l’expedient. 
 
L’alcalde explica també que l’objectiu de l’acord no és altre que oferir uns terrenys a la 
Generalitat de Catalunya per construir un centre cívic i una oficina d’atenció ciutadana. 
Conseqüentment, queda justificat el destí dels terrenys a finalitats d’utilitat pública i interès 
social. 
 
Tot seguit, Josep Antoni Pelegrina, regidor del grup municipal de CiU, comenta que el grup 
municipal que representa està totalment d’acord en la construcció d’un centre cívic i una 
oficina d’informació ciutadana però que no està d’acord en l’espai que es pretén cedir. 
 
Martí Abella, portaveu del grup municipal del Comú, afirma que, tot i que la proposta es 
presenta al ple d’una forma precipitada, és un assumpte del que fa temps que se’n parla i 
faltava el consentiment de la Generalitat en relació als terrenys que se’ls oferia. Ara que el 
Departament ha reconegut la idoneïtat dels terrenys considera que no es pot dilatar més la 
tramitació de l’expedient de cessió. 
 
A continuació, l’alcalde comenta que en una acta de la Junta de Govern de fa mesos ja 
figurava la ubicació que es proposa i que, en reunions que ha mantingut amb regidors de 
l’oposició, també s’ha tractat aquest tema. 
 
Francesc Azorín contesta que en la darrera reunió es va fer un petit comentari del tema i es va 
mostrar un plànol que sols era un esborrany. El mateix regidor demana si l’equip de govern 
s’ha plantejat la possibilitat d’ubicar aquests equipaments en un edifici existent  
 
L’alcalde comenta que inicialment es volia proposar l’edifici del Casal de Cultura però la 
Generalitat únicament accepta terrenys per construir un edifici d’obra nova. 
 
Tot seguit, pren la paraula Montserrat Albacete i demana que es tingui el compte que el grup 
municipal de CIU no s’oposa a la construcció del centre cívic i de l’oficina d’acció ciutadana 
però que no està d’acord amb la ubicació que es proposa. 
 
D’acord amb el que estableix l’article103.3 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, es 
procedeix a la votació per acordar si s’introdueix un nou punt a l’ordre del dia del Ple titulat 
“Cessió gratuïta a la Generalitat de Catalunya del dret de superfície de 864 m2 per a la 
construcció d’un centre cívic i una oficina d’acció ciutadana de la Generalitat de Catalunya”, 
acord que s’aprova per majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació amb 
set vots a favor dels regidors Xavier Jounou Bajo (Esquerra-AM), Salvi Nofrarias i Bellvehí 
(Esquerra-AM), David Rodríguez i González (Esquerra-AM), Sara Alarcon i Postils (Esquerra-
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AM), Martí Abella Pere (El Comú) Josep Caelles i Subirana (PSC-PM) Encarnació Tarifa 
Fernández (PSC-PM) i quatre abstencions de Josep Antoni Pelegrina Múrcia (CiU) Montserrat 
Albacete i García (CiU) Francesc Azorín Montañà (CiU), Míriam Semís i Castro (CiU). 
 
L'alcalde comenta que el debat i la votació d'aquest nou punt afegit es farà un cop acabat el 
debat del punt 12, abans d’informes i resolucions. 
 
Tot seguit es procedeix a debatre els punts que figuren a l‘ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
1. Aprovació de l’ acta de les sessió anterior 
 
L’alcalde demana si hi ha alguna esmena a l’acta del dia 29 de maig de 2008, que és la que es 
presenta a  la consideració del Ple. 
 
Pren la paraula Matí Abella i comenta que al novè punt de l’ordre del dia, quan ell mateix 
informa de les darreres actuacions que s’han portat a terme des de la regidoria d’Urbanisme, 
on diu “S’han iniciat els tràmits per a la construcció de vint-i-dos habitatges de protecció oficial 
en un solar situat a la cruïlla dels carrers Joan Miró i de Pau Picasso”, cal que hi digui “S’han 
iniciat els tràmits per a l’adjudicació de vint-i-dos habitatges de protecció oficial en un solar 
situat a la cruïlla dels carrers Joan Miró i de Pau Picasso”. 
 
Tot seguit intervé l’alcalde i comenta que al primer full de l’acta del ple celebrat el dia 29 de 
maig de 2008 hi figura que era un ple extraordinari quan es tractava d’un ple ordinari. 
 
A continuació Josep Antoni Pelegrina demana introduir les correccions següents: 
 
1. Al vuitè punt de l’ordre del dia, titulat “Adhesió de l’Ajuntament de Solsona a la Carta de les 
Ciutats i Viles Europees”, a la seva intervenció on diu “Josep Antoni Pelegrina, per la seva 
banda, comenta que els regidors de CiU votaran favorablement aquesta proposta, tot i que, al 
seu parer, es tracta d’una proposta poc treballada. Recorda també que en el ple anterior 
l’equip de govern va desestimar una moció presentada pel grup municipal de CiU amb un 
seguit de mesures per la sequera argumentant el sentit del vot desfavorable amb la despesa 
que suposava i el que avui es proposa comportarà una despesa aproximada de 30.000,00 €.” 
cal afegir-hi,  “La moció del grup de CIU va presentar sobre l’aigua entrava de ple dins la carta 
d’Aalborg i l’equip de govern la va rebutjar”. 
 
2. Al desè punt de l’ordre del dia, titulat "precs i preguntes”, la resposta de la pregunta de la 
contractació de l’actual encarregat de la brigada, on diu “ Sí, és cert. El fins ara encarregat s’ha 
acollit a la jubilació parcial”, cal afegir-hi: “i el seu substitut s’ha contractat directament”. 
 
Una vegada acceptades les esmenes, aquestes s’incorporen a l’acta, que s’aprova per 
unanimitat. 



Ple ordinari 31.07.2008  

4 

 
 
 
2. Aprovació inicial de la modificació del reglament de gestió de la deixalleria de Solsona 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposa que es presenta a la consideració del Ple i 
que diu així: 
 
“El Ple de l’Ajuntament de Solsona, en la sessió duta a terme el dia 27 de març de l’any 
2000  aprovà el reglament de gestió de la deixalleria de Solsona. 
 
Pel bon funcionament de la deixalleria es fa necessari introduir canvis en aquest reglament. 
 
Per aquest motiu s’ha redactat un nou reglament del qual s’adjunta una còpia a la proposta 
que es presenta a la consideració del Ple. 
 
De conformitat amb el que disposa la Llei 7/85, de 2 d’abril i el Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, 
es proposa al Ple l’adopció dels acords següents: 
 
Primer: Aprovar inicialment  la modificació del reglament regulador de la deixalleria de 
Solsona. 
 
Segon: Exposar al públic els acords adoptats, pel termini de trenta dies hàbils comptadors 
des de l’endemà de la publicació d’aquest anunci al Butlletí Oficial de la Província de Lleida, 
perquè els interessats puguin examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que 
considerin oportunes. Donat el cas que no es produís cap reclamació i/o al·legació, l’acord 
d’aprovació inicial esdevindrà definitiu.” 
 
“REGLAMENT DE GESTIÓ DE LA DEIXALLERIA DE SOLSONA 
 
CAPÍTOL I. DISPOSICIONS GENERALS 
 
Article 1. Objectius. 
És objecte d'aquest Reglament és l'establiment de les condicions generals d'ús, gestió i 
explotació de la deixalleria, per tal d'aconseguir el seu correcte funcionament com a centre 
de recepció i emmagatzematge selectiu de residus de procedència municipal que no són 
objecte de recollida domiciliària. 
Els objectius fonamentals a assolir per la deixalleria són: 
• Acceptar de manera selectiva els diferents residus municipals, per tal de permetre la seva 
valorització o, en cas que aquesta no sigui possible, la seva correcta gestió 
• Extreure de la brossa domèstica inorgànica els materials perillosos per gestionar-los de 
manera correcta 
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• Col·laborar en la supressió dels abocaments incontrolats de residus municipals permetent 
I’aportació de materials de difícil ubicació per als usuaris (voluminosos, residus especials, 
etc.) 
 
Article 2. Àmbit territorial 
El servei de la deixalleria abastarà els municipis de la comarca del Solsonès. 
 
Article 3. Descripció de la deixalleria. 
La deixalleria està situada al Polígon de la Vinya del Teuler, a la partida de Sant Honorat de 
Solsona. 
 
Article 4. Modalitat de gestió. 
La deixalleria de Solsona es gestionarà indirectament, prèvia licitació d’un contracte de 
prestació de serveis, o si s’escau, del contracte de concessió administrativa. A l’Ajuntament 
de Solsona li corresponen, sempre i en tot cas, les protestats de direcció, de fiscalització, de 
control i de sanció, així com la possibilitat de modificar i actualitzar les condicions del 
contracte. 
 
Article 5.  Usuaris de la deixalleria 
L’ús de la deixalleria serà voluntari i gratuït. 
El servei de la deixalleria s'ofereix als particulars donats d'alta al padró municipal, així com a 
comerços, oficines i marxants del mercat amb llicència d'activitats econòmiques inclosos en 
els municipis a que dóna servei. 
Per a possibles usuaris d'altres municipis l'ús de la deixalleria estarà condicionat a la 
presentació de la corresponent autorització administrativa. 
 
Article 6. Caracterització del residus. 
Els residus d’origen domèstic, del comerç, de les oficines i els serveis que s’admetran en la 
deixalleria seran els que figuren en la relació següent: 
 
A) RESIDUS ADMISSIBLES 
Els usuaris de la deixalleria podran aportar, prèviament classificats, els següents materials: 
Residus municipals especials: 
• Fluorescents i làmpades de vapor de mercuri. S'haurà d'evitar que es trenquin en 
manipular-los. 
• Pneumàtics 
S'entén com a tal només la coberta de cautxú amb un màxim de 4 pneumàtics per usuari i 
any. 
• Bateries 
S'han d'emmagatzemar en un lloc tancat i ventilat, i s'ha d'evitar que es vessin els líquids que 
contenen. 
• Residus especials en petites quantitats (dissolvents, pintures, vernissos, aerosols, etc.) No 
s'han de barrejar materials diferents, i s'han de dipositar, correctament identificats, en una 
habitació tancada. Caldrà evitar possibles vessaments al terra. 
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• Piles 
• Electrodomèstics amb CFC 
S'ha d'evitar el trencament del circuit de refrigeració en manipular-los. 
• Oli mineral usat 
No s'han de barrejar amb olis de característiques diferents i s'han d'evitar vessaments al terra. 
• Altres (radiografies, etc.) 
 
Residus municipals valoritzables: 
• Vidre: d'envasos, vidre pla, ampolles de cava senceres, etc. 
• Paper i cartró 
• Ferralla 
• Envasos  
• Plàstics 
• Fusta 
• Olis vegetals 
• Roba 
• Electrodomèstics sense CFC 
• Voluminosos: mobles, matalassos, etc. inclosos els aportats per l’empresa municipal de 
recollida. 
• Residus verds: restes de poda i de jardineria 
• Altres residus. 
Els contenidors on dipositar els diferents materials han d'estar senyalitzats mitjançant 
logotips explicatius. 
 
B). RESIDUS NO ADMISSIBLES 
En cap cas s'acceptaran a la deixalleria els següents materials: 
• Residus barrejats 
• Matèria orgànica no especificada en el punt anterior 
• Residus industrials i de la construcció 
• Residus radioactius 
• Residus no identificats 
Per a materials no especificats en cap llista, l'ens local tindrà capacitat per acceptar o no el 
material a la deixalleria. 
 
Aquesta relació es podrà limitar si es disposa d’un altre sistema adequat per fer-ne la 
recollida selectiva. L’Ajuntament també podrà modificar aquesta relació, d’acord amb el que 
s’estableixi en una Norma Tècnica sobre deixalleries de l’Agència de Residus de Catalunya. 

a) Aquells residus que no compleixin les condicions d’homogeneïtat o propietats 
requerides s’hauran de dipositar directament a l’abocador comarcal, i s’informarà a 
l’usuari del motiu per qual han estat rebutjats. 

b) S’establirà un sistema de control dels residus per tal de permetre la recollida de 
dades estadístiques que ajudin a caracteritzar el material aportat, fonamentalment la 
data, el pes, la ruta origen de la recollida, el tipus de transport i la proporció 
d’impureses. 
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c) L’usuari de la deixalleria, productor dels residus d’origen domèstic, del comerç, de les 
oficines i els serveis admissibles de la deixalleria, serà el responsable de transportar 
els residus fins a la deixalleria i d’abocar-los en el contenidor específic de cada 
categoria. En cap cas seran dipositats directament sobre el sòl, excepte que així ho 
indiqui l’encarregat de la deixalleria.  

d) Inicialment, l’ús de la deixalleria serà voluntari i gratuït per als usuaris que pertanyin a 
la comarca. Quant s’utilitzi la deixalleria per comerciants i petits industrials es limitarà 
la quantitat màxima en pes o en volum que s’hi podrà aportar, per cada tipus de 
residus. 

 
Article 7. Horaris i dies d’obertura. 
Els horaris del servei seran: 
Dilluns: de 10 a 13 h i de 16 a 18 h 
De dimarts a dissabte: de 9 a 13.30 h i de 16 a 18.30 h 
Diumenges i festius, tancat 
 
Article 8.  Personal de la deixalleria 
El personal de la deixalleria haurà d'estar format per, almenys, una persona responsable 
durant les hores d’obertura i haurà de garantir: 
• L'obertura i el tancament de la instal·lació 
• la seva presencia al llarg de tot l'horari de servei 
• el control general de funcionament de la deixalleria 
• L'atenció i la informació als usuaris 
• la correcta disposició dels materials en els diferents contenidors 
• una imatge correcta de la deixalleria pel que fa a neteja i manteniment 
• el contacte amb els gestors i transportistes de residus 
• el registre de dades en els documents de control de la gestió de la deixalleria 
  
Article 9.  Funcionament de la deixalleria 
• Quan l'usuari arribi a la deixalleria, l'encarregat haurà de comprovar si els materials aportats 
són acceptables a la instal·lació 
• Si es tracta de materials acceptats, l'encarregat haurà de registrar les dades de l'usuari 
necessàries en una Fitxa d'entrada a la deixalleria. En cas contrari, haurà d'informar l'usuari 
del motiu de la no acceptació dels materials 
• Si s'escau, l'encarregat haurà de cobrar a l'usuari les taxes establertes 
• Si els materials aportats són residus especials, l'encarregat els haurà de dipositar 
personalment en els contenidors adequats. Si es tracta d'altres materials, haurà d'informar 
l'usuari d'on i com els ha de dipositar 
• L'encarregat haurà de comprovar de manera periòdica l'estat d'ocupació dels contenidors, i 
avisar els transportistes i/o gestors corresponents per a la retirada dels materials abans de 
comprometre la capacitat de la deixalleria per acceptar aquests materials. Els transportistes i 
gestors hauran d'estar autoritzats per l’Agència de Residus de Catalunya 
• En el lliurament de materials als gestors, haurà de fer prevaler, sempre que sigui possible, 
la via de la valorització 



Ple ordinari 31.07.2008  

8 

• Cada vegada que es porti a terme un lliurament de material a un gestor, l'encarregat de la 
deixalleria haurà de registrar les dades necessàries en una Fitxa de sortida de materials de la 
deixalleria. 
 
Article 10.  Taxes i límit d'aportació de residus 
El servei de la deixalleria és totalment gratuït per als particulars. A les oficines, comerços i 
empreses es podran aplicar les taxes que s’especifiquin a les corresponents ordenances 
fiscals de l’Ajuntament. 
La relació de residus admesos i les quantitats màximes permeses podran variar d'acord amb 
els mitjans, les condicions de gestió, les demandes i les necessitats del servei. 
 
Article 11.  Neteja i manteniment 
La deixalleria ha de presentar en tot moment un correcte estat de neteja i manteniment, i 
especialment pel que fa referència al paper i cartró procedent de la recollida selectiva 
(escombrada diària). Per aquesta raó, es minimitzarà l’acumulació de paper i cartró per 
premsar evitant que s’escampi per les instal·lacions, per evitar aquest fet i reduir-ne el volum, 
s’utilitzarà el nou autocompactador quan sigui necessari. 
 
També s'hauran de considerar els següents àmbits: 
• Accessos i entorn: la neteja de la deixalleria ha d'abastar també l'entorn immediatament 
proper a la instal·lació. Es prohibeix l’accés de l’entrada principal per als camions de la 
recollida selectiva i dels gestors autoritzats perquè disposen d’una entrada secundària 
destinada per aquests serveis.  
• Aigües de pluja: s'ha d'evitar que afectin els materials dipositats a la deixalleria. 
• Prevenció contra incendis: esta totalment prohibit fumar a la deixalleria. Cal mantenir la 
instal·lació equipada amb les mesures contraincendis indicades per la normativa vigent. 
• Prevenció d'accidents: el personal de la deixalleria ha de disposar de I'equipament 
necessari per dur a terme la seva activitat. Qualsevol incident s’haurà de notificar 
immediatament a l'Ajuntament de Solsona. 
• Sorolls: caldrà evitar a la deixalleria qualsevol soroll que pugui representar una molèstia per 
al veïnat 
• Olors: caldrà eliminar ràpidament qualsevol olor que aparegui a la deixalleria 
• Desratització i altres animals: s'hauran de prendre les mesures necessàries per evitar la 
presencia de rosegadors a la deixalleria, així com d’altres animals que puguin conviure a la 
deixalleria (gats, ...). 
 
Article 12.  Control de la gestió de la deixalleria  
Per realitzar un seguiment de la gestió de la deixalleria que es porta a terme i buscar accions 
que permetin millorar aquesta gestió, el personal de la instal·lació ha d'emplenar un seguit de 
fitxes de control: 
• Fitxa d'entrada a la deixalleria. 
• Fitxa de sortida de materials de la deixalleria. 
A partir de les dades registrades, l'empresa adjudicatària haurà d'elaborar un informe 
mensual que resumeixi la gestió de la deixalleria i permeti buscar millores en aquesta gestió. 
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Article 13. Conservació. 
Durant el termini de vigència del contracte, l’adjudicatari es farà càrrec de les operacions de 
conservació, manteniment i reparació de les instal·lacions, l’entorn i els materials i la 
maquinària. Les instal·lacions i altres materials hauran d’estar en perfecte condicions de 
neteja i d’ús. En especial, haurà de complir les mesures previstes en el projecte de gestió del 
servei. 

a) En qualsevol moment, durant la vigència del contracte, el tècnic responsable de 
l’Ajuntament de Solsona podrà inspeccionar les instal·lacions, el material i la 
maquinària per comprovar l’estat de manteniment i conservació. 

 
Article 14. Campanyes de sensibilització 
L'adjudicatari de la deixalleria haurà de col·laborar en les campanyes de sensibilització que 
es portin a terme des de l'Ajuntament de Solsona per promoure l'ús de la instal·lació. 
L'aportació de l'empresa adjudicatària consistirà en col·laborar amb la divulgació i l’educació 
dels usuaris de la deixalleria, així com les visites guiades a petició de les escoles de la 
comarca. 
 
Article 15. Direcció i explotació de serveis. 
La direcció i la inspecció de l’explotació i de la gestió de la deixalleria correspon al tècnic que 
assigni l’Ajuntament de Solsona, i a més a més, a l’alcalde de l’Ajuntament de Solsona, al 
regidor delegat, o a les persones en que deleguin, degudament acreditades. 
 
Article 16.  Infraccions i sancions  
Sens perjudici del que procedeixi d’acord a la normativa que regula la rescissió dels 
contractes, l’adjudicatari, una vegada entri en vigor el contracte, podrà ser sancionat per 
l’incompliment de les seves obligacions. Les infraccions podran ser qualificades de molt 
greus, greus i lleus. 
 
A) Es consideren infraccions molt greus: 

1. Paralitzacions i interrupcions en la prestació de serveis. 
2. Retard sistemàtic en el compliments dels horaris. 
3. Fraus constatats en la forma de realització del servei. 
4. Subcontractació parcial o total del servei sense autorització expressa per part de 

l’Ajuntament de Solsona. 
5. Desobediència greu reiterada a les ordres de l’Ajuntament de Solsona. 
6. Percepció per part de l’empresa concessionària o dels seus treballadors, de qualsevol 

tipus de remuneració no autoritzada per part dels usuaris del servei. 
7. Transportar o destinar els residus a centres de gestió o tractaments de residus no 

autoritzats per l’Agència de Residus de Catalunya. 
8. L’incompliment de les obligacions de l’empresa respecte el control dels contenidors i 

sobre la gestió de la deixalleria, en especial sobre la gestió de residus especials. 
9. La reincidència en qualsevol de les faltes qualificades com a greus. 

 



Ple ordinari 31.07.2008  

10 

B) Es consideren infraccions greus: 
1. Retard reiterat en la prestació del servei. 
2. Falta de la deguda correcció i atenció del personal destinat al servei, respecte els 

seus usuaris. 
3. Irregularitats no admissibles en la prestació del servei. 
4. Incompliment de les obligacions laborals, de Seguretat Social i d’Impost de la renda 

de les persones físiques, respecte del personal destinat al servei. 
5. La reincidència en qualsevol de les faltes qualificades com a lleus. 

 
C) Es consideren infraccions lleus: 

1. Totes aquelles deficiències i irregularitats no previstes en els apartats anteriors que 
d’alguna manera afecti negativament al servei. 

 
Les sancions per a les diferents infraccions seran de: 
• Per una infracció molt greu: multa de 1201 a 5000 euros. 
• Per una infracció greu: multa de 601a 1200 euros. 
• Per una infracció lleu: multa de 30 a 600 euros. 
 
La comissió de tres infraccions molt greus, en un termini de sis mesos, podrà representar la 
rescissió del contracte, la incautació de la fiança i la petició d’indemnització per danys i 
perjudicis. 
 
DISPOSICIÓ FINAL. 
 

1. Per a totes les qüestions no previstes en aquest Reglament, s’aplicaran, amb caràcter 
supletori, la Llei 6/87, de 4 d’abril, d’organització comarcal de Catalunya; la Llei 7/85, 
de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim Local; la Llei 8/87, de 15 d’abril, 
municipal i de règim local de Catalunya; la Llei 6/93, de 15 de juliol, reguladora dels 
residus i el reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, aprovat per Decret 
179/1995, de 13 de juny, modificada per la Llei 15/2003, de 13 de juny, modificada 
per la Llei 9/2008, del 10 juliol, reguladora dels residus; el Decret 34/96, de 9 de 
gener, pel qual s’aprova el Catàleg de Residus de Catalunya, modificat pel Decret 
92/1999, de 6 d’abril. 

 
2. Aquest reglament entrarà en vigor una vegada transcorregut el termini de 15 dies des 

de la seva publicació íntegra en el Butlletí Oficial de la Província, d’acord amb el que 
disposen els articles 162 i 166 de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.” 

 
 
L’alcalde explica que la deixalleria ja porta vuit anys de funcionament, que últimament s’ha 
realitzat una ampliació i que, com qualsevol activitat en el llarg del temps, s’ha modificat i ha 
provocat que el reglament que la regulava hagi quedat desfaçat en alguns punts. Això ha 
portat a fer una revisió general del reglament amb l’únic objectiu de millorar-lo i adequar-lo 
més a l’activitat que ara s’hi porta a terme. 
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Tot seguit pren la paraula Josep Antoni Pelegrina i comenta que caldria introduir dos canvis en 
el reglament que es presenta: 
 
1. A l’article 6, on es regula els recursos admissibles, limitaria a un màxim de 4 pneumàtics per 
usuari a l any. 
 
2. A l’article 1, treuria la paraula “runer”, ja que entra en contradicció amb l’article 7 que regula 
els residus no admissibles. 
 
L’Alcalde considera positives les aportacions de Josep Antoni Pelegrina, però també palesa 
que li hauria agradat que el regidor Jordi Fraxanet, regidor delegat de Medi Ambient que ha 
treballat aquest reglament, consentís aquests canvis. 
 
Josep Antoni Pelegrina explica que limitar el nombre de pneumàtics per usuari és necessari ja 
que, en cas contrari, alguns garatges fan portar els pneumàtics de la seva activitat per 
particulars. 
 
El segon canvi que fa referència a materials de construcció és per evitar que el reglament 
tingui punts contradictoris. 
 
Tot seguit s’acorda exposar al públic el reglament introduint els canvis proposats, i que es 
recullen a l’annex que reprodueix el text íntegre del reglament. 
 
A continuació, es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple 
s’aprova per unanimitat dels regidors. 
 
 
 
3. Sol·licitud d’aprovació de les tarifes del servei d’abastament d’aigua de Solsona a la Comissió de 

preus de Catalunya 
 
Pren la paraula Martí Abella, regidor delegat d’Aigües i comenta que la taxa d’aigua que 
actualment s’aplica és producte d’un expedient que es va iniciar l’any 2004 i es va aplicar l’any 
2005. Explica que s’ha realitzat un estudi del cost d’aquest servei i que s’iniciarà un expedient 
que ha de permetre aplicar noves tarifes l’any 2009. Els preus que actualment es cobren, 
continua dient, equilibren el cost del subministrament però no és suficient per cobrir les 
millores en la xarxa i les instal·lacions que són necessàries dur a terme, com per exemple: 

- Tractament d’aigües a les Codines de Llera 
- Construcció d’una nova línia al polígon de Santa Llúcia 
- Reforç de la línia a la zona de la plaça de Sant Jordi i Cal Llarg 
- Canvi del sistema de clorat del dipòsit de Rotxés 
- Renovació de la xarxa elèctrica que dóna serveis als decantadors de Llera. 
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El regidor explica que aplicant aquestes previsions les tarifes es poden arribar a incrementar 
fins a un 85%, alhora que comenta que, actualment, es factura un mínim de 18 m3 per 
trimestre, independentment de si s’ha produït aquest consum o no. Amb les tarifes que es 
proposa, afegeix, es facturarà sempre pel consum real. En el cas de famílies nombroses es 
podrà sol·licitar ampliacions de tram seguint els criteris que marqui l’Agència Catalana de 
l’Aigua. Tenint en compte això, la proposta de preus que es presentarà a la Comissió de Preus 
de Catalunya serà la següent: 
“Modificar l’annex de l’ordenança núm. 17, titulada Taxa per la distribució d’aigua, gas i 
electricitat, quedant redactat de la forma que tot seguit es descriu: 
 

PROPOSTA D'INCREMENT DE LA TAXA D'ABASTAMENT D'AIGUA 
      
Concepte Preu actual 2009 2010 2011 2012 
      
Quota fixa de servei per mes 2,65 2,92 3,21 3,53 3,88 
      
Fins a 6 m3/abonat/mes 0,153 0,161 0,169 0,177 0,186 
      
De 6 a 18 m3/abonat/mes 0,269 0,296 0,326 0,359 0,395 
      
Excés de 18 m3/abonat/mes 0,409 0,495 0,599 0,725 0,877 
      
NOTA: S'elimina el consum mínim de 6 m3 i es facturarà el consum real”  
 
 
Tot seguit, pren la paraula Josep Antoni Pelegrina i comenta que el sentit del vot del grup de 
CiU serà d’abstenció ja que en tots aquests estudis no s’ha tingut en compte el Pla Director de 
l’Aigua, alhora que demana qui ha fet aquest estudi. 
 
Martí Abella respon que  l’estudi ha estat elaborat pels serveis municipals. 
 
L’alcalde comenta que l’estudi està en la mateixa línia que el Pla Director de l’Aigua ja que 
totes les inversions que es proposen ja van estan definides com a urgents en el Pla Director. 
Tot seguit, Salvi Nofrarias, regidor delegat d’Hisenda, comenta que el es presenta no és un 
projecte sinó una previsió de despeses que hi haurà en els serveis de l’aigua tenint en compte 
les millores d’infraestructura que s’han de fer. El regidor afegeix que les propostes d’inversió 
estan totes recollides en el Pla director i que, per aquest motiu, no entén l’exposició del regidor 
de CiU. 
 
A continuació, Josep Antoni Pelegrina comenta que en el detall de despeses i ingressos es 
calcula que el personal directiu tindrà una dedicació del 50%, la qual cosa representarà un 
cost de 40.424,00 €. D’aquestes dades, continua dient, es pot entendre que la dedicació 
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exclusiva d’un regidor a aquest servei representarà uns costos que s’utilitzen per justificar 
l’increment del preu de l’aigua. 
 
Pren la paraula Martí Abella i comenta que en els darrers plens de l’anterior legislatura el grup 
municipal de CiU va presentar i aprovar la creació d’una societat municipal d’aigua en la qual 
es preveia un gerent i diferents tècnics. Si hagués prosperat aquesta societat, afegeix Abella, el 
cost de direcció i personal tècnic seria tres vegades superior als actuals, ja que amb 42.000,00 
€ a l’any  no es pot pagar a un gerent i a dos tècnics. 
 
Tot seguit, es procedeix a la votació de la proposta de modificació de les tarifes del servei 
d’abastament d’aigua de Solsona que es presenten a la Comissió de preus de Catalunya i 
s’aprova per majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació, amb set vots 
a favor dels regidors Xavier Jounou Bajo (Esquerra-AM), Salvi Nofrarias i Bellvehí (Esquerra-
AM), David Rodríguez i González (Esquerra-AM), Sara Alarcon i Postils (Esquerra-AM), Martí 
Abella Pere (El Comú) Josep Caelles i Subirana (PSC-PM) Encarnació Tarifa Fernández (PSC-
PM) i quatre abstencions de Josep Antoni Pelegrina Múrcia (CiU) Montserrat Albacete i 
García (CiU) Francesc Azorín Montañà (CiU), Míriam Semís i Castro (CiU). 
 
 
 
4. Aprovació de la contractació d’un préstec per l’import de 400.000 euros per finançar les obres 

d’urbanització de l’avinguda Sant Jordi, carrer General Tristany i carrer Domènech Costa i Bofarull 
 
A petició de l’alcaldia la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple 
i que és la següent: 
 
“La Junta de Govern Local, en la sessió duta a terme el dia 16 de juny de 2008 acordà 
sol·licitar i contractar una operació de crèdit, en la modalitat de préstec a llarg termini, per 
finançar les obres d’urbanització de l’avinguda Sant Jordi, el carrer General Tristany i el 
carrer Domènech Costa i Bofarull, per l’import de 400.000,00 euros amb les condicions 
financeres següents: 
 
Import:    400.000,00 euros 
Tipus d’interès:   euribor a 3 mesos + el percentatge més favorable 
Comissió d’obertura:   0% 
Termini:   10 anys d’amortització 
Termini de carència  0  
 
L’acord de la Junta de Govern Local es notificà a totes les entitats financeres de Solsona a fi 
que presentessin oferta abans del dia 16 de juliol de 2008. 
 
Atès que s’han presentat les ofertes següents: 
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La Caixa  d’Estalvis i Pensions de Barcelona 
Import:    400.000,00 euros 
Tipus d’interès Tipus fix: 5,22% a pagar trimestralment, fins el venciment,  

i els diferents capitals pendents 
    Tipus variable:  
   Si Eur 3m <4,20 % - l’Ajuntament pagaria un 4,24% 
   Si Eur 3 m >4,20% - l’Ajuntament pagaria un Eur. 3 m + 0,04 %  
Comissió d’obertura:   0% 
Termini:   10 anys d’amortització 
Termini de carència  0  
 
Caixa de Catalunya 
Import:    400.000,00 euros 
Tipus d’interès:   euribor a 3 mesos + 0,70% 
Comissió d’obertura:   0% 
Termini:   10 anys d’amortització 
Termini de carència  0  
 
Caixa de Sabadell 
Import:    400.000,00 euros 
Tipus d’interès:   euribor a 3 mesos + 0,75% 
Comissió d’obertura:   0,75 % 
Termini:   10 anys d’amortització 
Termini de carència  0  
 
Banc de Santander 
Import:    400.000,00 euros 
Tipus d’interès:   euribor a 3 mesos + 0,35% 
Comissió d’obertura:   0% 
Termini:   10 anys d’amortització 
Termini de carència  0  
 
 
Basant-se en les ofertes econòmiques presentades i vist l’informe emès per la interventora 
municipal, es proposa al Ple l’adopció dels acords següents: 
 
Primer Contractar un préstec de 400.000,00 euros amb l’entitat Caixa d’Estalvis i Pensions 
de Barcelona amb les condicions següents: 
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Import:    400.000,00 euros 
Tipus d’interès Tipus fix: 5,22% a pagar trimestralment, fins el venciment,  

i els diferents capitals pendents 
Comissió d’obertura:   0% 
Termini:   10 anys d’amortització sense carència 

 
Segon: Oferir com a garantia d’aquest préstec, subjecte tant al pagament de capital com 
dels interessos, els ingressos específics de la Participació Municipal en els Tributs de 
l’Estat. 
 
Tercer. Comunicar l’operació de crèdit a la Direcció General de Política Financera del 
Departament d’Economia i Finances de la Generalitat de Catalunya, d’acord amb el Decret 
94/1995 i l’Ordre de 28 de juny de 1999.  
 
Quart. Facultar l’alcalde, perquè signi els documents que siguin necessaris per a l’efectivitat 
d’aquest acord”. 
 
L’alcalde exposa que les obres d’urbanització de l’avinguda Sant Jordi, carrer del General 
Tristany i del carrer Domènech Costa i Bafarull tenen un cost d’1.316.205,40 €, dels quals 
571.488,79 els pagaran els veïns per mitjà de l’expedient de contribucions especials i la resta,  
744.716,61 €, seran a càrrec de l’Ajuntament. El préstec que avui es presenta a la consideració 
del Ple, afegeix, permetrà a l’Ajuntament tenir el finançament per una part de l’aportació 
municipal a l‘obra (400.000,00 € es pagaran amb el préstec i la resta, 344.716,16, € amb 
recursos ordinaris). 
 
Francesc Azorín comenta que el projecte d’aquesta obra és de l’any 2005, que el pressupost 
no està actualitzat i que, amb aquestes condicions, és possible que no hi hagi empreses 
interessades en executar l’obra. 
 
L’alcalde respon que és cert però que cal intentar treure l’obra a concurs, ja que l’altra solució 
passa per modificar el projecte i l’expedient de contribucions especials, situació que cal evitar. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta que es presenta a la consideració del Ple 
s’aprova per unanimitat dels regidors. 
 
 
 
5. Convocatòria de concurs per a la contractació de l’obra d’urbanització de l’avinguda Sant Jordi, carrer 

General Tristany i carrer Domènech Costa i Bafarull 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple 
i que diu així: 
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“D’acord amb l’ordenat per l’Alcaldia mitjançant Resolució de data 90/2008 de data 25 de 
juliol de 2008-07-25, i en compliment de l’establert en l’article 3.a) del Reial decret 
1174/1987, de 18 de setembre, pel qual es regula el règim jurídic dels funcionaris 
d’administració local amb habilitació de caràcter nacional, emeto el següent informe basant-
me en els següents, 
 
ANTECEDENTS DE FET 
 
Primer. Amb data 24 de juliol de 2008 pel regidor delegat d’urbanisme i l’alcalde es detectà 
la necessitat de realitzar la contractació de les obres consistents en l’ d’urbanització de 
l’Avinguda Sant Jordi, el carrer Domènec Costa i Bafarull i  el carrer General Tristany pels 
motius següents 
 
El projecte està aprovat definitivament des del 17 de novembre de 2005 però l’obra no s'ha 
contractat per manca de finançament municipal. 
 
Atès que ara es disposa de finançament es considera que no es pot dilatar més l’execució 
de les obres d’aquests carrers.  
 
Segon. Donades les característiques de l’obra es considera com a procediment més 
adequat el procediment obert, oferta econòmicament més avantatjosa, diversos criteris 
d’adjudicació. 
 
Tercer Amb data 24 de juliol de 2008 es va emetre informe d’intervenció sobre el 
percentatge que suposa la contractació en relació amb els recursos ordinaris del 
pressupost vigent. 
 
Quart. Amb data 24 de juliol de 2008 es va emetre informe per la secretaria sobre la 
legislació aplicable, el procediment a seguir i l’òrgan competent per a aprovar i adjudicar el 
contracte. 
 
Cinquè. Amb data 25 de juliol de 2008, per resolució de l’alcaldia s’aprovà iniciar l’expedient 
per a la contractació referenciada motivant la necessitat i idoneïtat de la contractació 
proposada. 
 
Sisè. Amb data 25 de juliol de 2008, es redactà i incorporà a l’expedient el plec de clàusules 
administratives particulars que han de regir l’adjudicació del contracte. 
 
Atès tot l’anterior, es considera que l’expedient ha seguit la tramitació establerta en la 
legislació aplicable procedint la seva aprovació pel Ple de l’Ajuntament de conformitat amb 
la disposició addicional segona i l’article 94 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de 
contractes del sector públic. 
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Per això, de conformitat amb l’establert en l’article 175 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals, es proposa al Ple l’adopció dels acords següents: 

 
Primer. Aprovar l’expedient de contractació, mitjançant procediment obert, oferta 
econòmicament més avantatjosa, amb diversos criteris d’adjudicació per a l’obra consistent 
en l’ urbanització de l’Avinguda Sant Jordi, el carrer Domènec Costa i Bofarull i  el carrer 
General Tristany. 
 
Segon. Autoritzar, en una quantia de 1.316.205,40 euros, la despesa que per a aquest 
Ajuntament representa la contractació referenciada, amb càrrec a la partida 511-61000 de 
l’estat de despeses del pressupost municipal d’aquest Ajuntament per a l’exercici 2008.  
 
Tercer. Aprovar el plec de clàusules administratives particulars que regirà el contracte 
d’obres consistent en la urbanització de l’avinguda Sant Jordi, carrer Domènech Costa i 
Bafarull i carrer General Tristany per procediment obert, oferta més avantatjosa, diversos 
criteris d’adjudicació. 
 
Quart. Publicar en el Butlletí Oficial de la Província de Lleida i en el perfil de contractant 
l’anunci de licitació, perquè durant el termini de trenta dies hàbils puguin presentar les 
proposicions que estimin pertinents.” 
 
Tots els regidors celebren que es presenti aquest punt a l’ordre del dia. Tot seguit es 
procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova per 
unanimitat dels regidors. 
 
 
 
6. Proposta d’adhesió al Consorci per al Desenvolupament de la Catalunya Central i aprovació dels seus 

estatuts  
 
“Atesa la definició i delimitació de les zones rurals de Catalunya que fa el Programa de 
Desenvolupament Rural de Catalunya (2007-2013), i que en aquest període 2007-2013, el 
Programa de Desenvolupament Rural (PDR), incorpora l’eix 4, d’aplicació de la metodologia 
Leader,  
 
Atès que per gestionar i optimitzar els recursos econòmics assignats a l’àmbit territorial pel 
Programa de Desenvolupament Rural de Catalunya (PDR) pel període 2007-2013 mitjançant 
una estratègia de desenvolupament local gestionada amb l’enfocament LEADER es planteja 
la constitució d’un consorci anomenat “Consorci per al desenvolupament de la Catalunya 
Central”, que tindrà com a finalitats les que es detallen a l’article 5 de la proposta d’estatuts 
del Consorci. 
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Atès que el municipi de Solsona pertany a la comarca del Solsonès, que es troba dins 
aquest àmbit territorial. 
 
Atès que aquest Consorci es constituirà a l’empara del que preveuen l’article 87 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, els articles 191, 269 i 
següents del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, que aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, els articles 312 i següents del Decret 179/1995, 
de 13 de juny, Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals,  
 
En aquest sentit, aquest Ajuntament, de conformitat amb el que disposa l’article 313 del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis de l’Ens Locals, aprovat pel Decret 179/1995, de 13 
de juny, proposa adoptar en sessió plenària, amb el quòrum preceptiu de la majoria 
absoluta dels seus membres, el següent. 
 
ACORD:  
 
1.- Aprovar el projecte d’estatuts del Consorci anomenat “Consorci per al desenvolupament 
de la Catalunya Central”.  
 
2.- Sol·licitar la incorporació del territori de Solsona a l’àmbit d’actuació del consorci 
anomenat “Consorci per al Desenvolupament de la Catalunya Central” amb la finalitat de 
ser beneficiari i poder-se acollir al Programa de Desenvolupament Rural de Catalunya 
(PRP), pel Període 2007-2013, mitjançant un estratègia de desenvolupament local 
gestionada amb la metodologia LEADER.” 
 
 
Pren la paraula Josep Antoni Pelegrina i comenta que el grup municipal de CiU votarà a favor 
de la proposta presentada per considerar-la positiva per a la comarca del Solsonès. 
 
Josep Caelles comenta que interessa a tothom que hi hagi un Consorci que gestioni aquests 
ajuts. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per unanimitat dels regidors assistents. 
 
 
 
7. Nomenament del director de l’escola de Música de Solsona 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple 
i que diu així: 
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“La Junta de la Fundació Pública Municipal, Escola de Música de Solsona, en la sessió que 
dugué a terme el dia 3 de juliol de 2008, acordà proposar la renovació del nomenament de 
Jordi Roig Capdevila, com a director de l’escola  
 
D’acord amb el que estableixen els articles 7, 8.g  i 10 dels estatuts de la Fundació Pública 
Municipal Escola de Música de Solsona, es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent: 
 
Primer. Renovar a Jordi Roig Capdevila el càrrec de director de l’Escola Municipal de Música 
de Solsona. 
 
No obstant això, la Corporació adoptarà el que consideri més convenient.” 
 
A continuació l’alcalde explica que l’actual director de l’escola, Jordi Roig ,ja porta quatre 
anys en aquest càrrec i segons preveuen els estatuts de la Junta de la Fundació Publica 
Municipal, Escola de Música de Solsona, cal que passat aquest període es renovi el càrrec. 
Superats els tràmits de les eleccions es tornar a proposar a Jordi Roig, única candidatura 
presentada per ocupar el lloc de treball de director de l’escola municipal de música. 
 
Pren la paraula Francesc Azorín i comenta que està totalment d’acord i satisfet d’aquesta 
reelecció. 
 
Tot seguir es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple i 
s’aprova per unanimitat. 
 
 
 
8. Moció del grup municipal de CIU en relació a les contractacions de personal per cobrir les places dels 

projectes d’estiu de Solsona. 
 
A petició dels regidors del grup municipal de CIU, la secretària llegeix la proposta que es 
presenta a la consideració del Ple i que diu així: 
 
“El grup Municipal de Convergència i Unió i en el seu nom i representació el regidor Josep 
Antoni Pelegrina i Múrcia presenta al Ple d’aquesta Corporació del mes de juliol la següent 
moció:  
 
Atès que s’està duent a terme contractacions de personal por cobrir les places per als 
projectes d’estiu a l’Ajuntament de Solsona i, que aquestes s’estan fent sense la transparència 
i publicitat que una administració pública hauria d’oferir a la ciutadania, per evitar suspicàcies i 
garantir la igualtat d’oportunitats entre totes les persones. 
 
Atès que l’Ajuntament de Solsona té importants dèficits a l’hora de publicitar i donar 
transparència a aquestes contractacions eventuals, amb el que no garanteix la igualtat 
d’oportunitats de la ciutadania a accedir a aquestes ofertes de feina temporals. 
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Atès que s’ha realitzat la contractació, aquest estiu, per cobrir aquestes vacants en projectes 
municipals de familiars de regidors del tripartit solsoní a la ciutat de Solsona. 
 
Per la qual cosa es sotmet al ple d’aquesta corporació els següent acord: 
 
Primer. Que l’Ajuntament de Solsona garantirà l’accés de tots els ciutadans i ciutadanes, que 
així ho desitgin i que compleixin els requisits corresponents, a participar de les convocatòries 
per cobrir les places temporals, com ara els projectes municipals d’estiu o del període 
nadalenc, entre d’altres per les quals publicitarà àmpliament i donarà la màxima difusió a la 
premsa local i als mitjans de comunicació institucional de la Corporació, aquestes ofertes de 
places.” 
 
Intervé en primer lloc Josep Antoni Pelegrina i comenta que a les actes de la Junta de Govern 
Local va llegir els acords de les contractacions del personal que durant aquest estiu ha estat 
treballant a les piscines i a les revetlles d’estiu, però que no ha trobat cap acord referent a les 
contractacions de les activitats extraescolars. El regidor diu que aquest fet és el que va 
provocar aquesta moció i afegeix que, pel contingut de la mateixa, espera que compti amb el 
vot favorable de tots els regidors. 
 
Pren la paraula l’alcalde i explica que en el moment que ell es va adonar que hi havia hagut 
una irregularitat, en cap cas atribuïble a una mala voluntat sinó a les presses de la regidora 
responsable de fer les activitats d’estiu per inicial el projecte, es va reconduir i esmenar. 
L’alcalde destaca també que, abans que CIU presentés la moció a l’Ajuntament, tan bon punt 
es va adonar de l’error comès en la contractació de personal per a les activitats d’estiu a 
l’escola sense garantir-ne la pública concurrència, i que hi havia parentiu entre algunes 
d’aquestes persones i una regidora, es va rectificar. Així, explica, es va rescindir el contracte 
d’aquests treballadors, que ara jo no treballen en aquest programa. 
 
L’alcalde reconeix l’error i en demana disculpes, ja que han estat molts anys demanant que les 
coses es facin correctament i no li sap gens de greu demanar disculpes públicament. 
Comenta també que, una vegada va tenir a les mans la moció va formular al grup de CIU els 
precs següents: 
 

1. Canviar el nom “Tripartit Solsoní”, que s’esmenta a l’exposició de motius de la moció, 
pel d’“equip de Govern”. 

 
2. Canviar el to de la introducció del text, per considerar-lo exagerat i expressat en termes 

pejoratius. 
 
L’alcalde afegeix que si el grup de CIU no modifica el to de la moció s’abstindrà en la votació 
ja que, tot i que comparteix plenament el redactat de l’acord que es proposa, no pot acceptar 
el redactat de l’exposició de motius; afegeix que en la moció no hi veu cap altra intencionalitat 
de res sinó de poder fer d’oposició municipal pura i dura. 
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Tot seguit, pren la paraula Josep Antoni Pelegrina i Múrcia, i en relació a la possible abstenció 
del dels regidors d’ERC, manifesta que no s’ha de mirar la forma sinó el fons de la moció i que, 
en el fons, no es pot votar en contra. Pel que fa al tripartit, el mateix regidor diu que ha buscat 
la definició al diccionari i hi figura que un tripartit és la conferència o pacte en la que intervenen 
tres parts i que,  per aquest motiu, no rectificarà la paraula. 
 
A continuació, pren la paraula Martí Abella i diu que ell votarà en contra la moció per motius de 
forma i de fons i perquè no es creu els arguments que ha donat el regidor Pelegrina. Explica 
que considera la moció un “perfecte exercici de cinisme, hipocresia i fariseisme” en tant que ve 
d’un grup polític que ha fet el mateix durant molts anys i ho continua fent al Consell Comarcal i 
tractant-se de places fixes. En aquest sentit, Abella manifesta que l’error comès en els activitats 
d’estiu és una petita taca en l’oceà en comparació amb el que ha fet  i fa CIU. 
 
Josep Caelles comenta que han comès un error que ja s’ha rectificat i del qual s’ha demanat 
públicament disculpes. Només amb aquest fet sembla que ja n’hi ha prou. 
 
Tot seguit, pren la paraula David Rodríguez i explica que ell representa a Esquerra 
Republicana de Catalunya al Consell Comarcal del Solsonès i que, potser per aquest motiu, 
veu en la moció un acte d’hipocresia i de desonestedat  ja que, pel que fa a la contractació de 
personal aquesta institució adopta acords que al seu entendre són molt més greus que el cas 
que ens ocupa. El mateix regidor també explica que, recentment, una empresa amb capital 
100% del Consell Comarcal ha contractat el personal següent: pel lloc de treball de gerent, el 
president comarcal d’Unió Democràtica de Catalunya; pel de tècnic, una regidora de 
Convergència i Unió de l’Ajuntament d’Olius; i pel de peó, el president local de Unió 
Democràtica de Catalunya. 
 
David Rodríguez afegeix que la contractació de l’Ajuntament de Solsona va ésser per una 
activitat d’estiu que no va durar ni un mes i a temps parcial, mentre que les contractacions del 
Consell Comarcal són per jornada completa i per llocs de treball fixes. El regidor, desprès 
d’aquestes dades, comenta que la moció es deu haver presentat com una tapadera per evitar 
parlar de les irregularitat que el grup CiU comet al Consell Comarcal del Solsonès. 
 
Tot seguit, pren la paraula Encarna Tarifa i demana disculpes a tot l’equip de govern. 
 
Finalment es procedeix a la votació i la moció que es presenta a la consideració del Ple 
s’aprova per 4 vots a favor de Josep Antoni Pelegrina Múrcia (CiU) Montserrat Albacete i 
García (CiU) Francesc Azorín Montañà (CiU), Míriam Semís i Castro (CiU), 1 vot en contra de 
Martí Abella i Pere (El Comú) i 6 abstencions dels regidors Xavier Jounou Bajo (Esquerra-AM), 
Salvi Nofrarias i Bellvehí (Esquerra-AM), David Rodríguez i González (Esquerra-AM), Sara 
Alarcon i Postils (Esquerra-AM), Josep Caelles i Subirana (PSC-PM) Encarnació Tarifa 
Fernández (PSC-PM)  
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9. Moció contra l’eurodirectiva del temps de treball 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del 
Ple i que diu així: 
 
“Actualment el límit de la jornada laboral a Europa se situa en les 48 hores setmanals. 
Aquest sostre va ser aprovat per l’Organització Internacional del Treball al 1917. 
 
Aquesta norma va representar una fita en la conquesta dels drets dels treballadors, després 
d'anys de revoltes sindicals que es van iniciar en la convenció de la Federació de 
treballadors d'Estats Units i Canadà de l'any 1884, quan es va fer una crida per lluitar contra 
la jornada laboral de 10 i 12 hores diàries i passar a la de 8 hores. Aquestes reivindicacions 
van provocar la revolta de Chicago al 1886 amb greus enfrontaments entres treballadors i 
policies. 
 
El 1993, el Consell i el Parlament Europeu van aprovar una directiva que limitava a 48 hores 
el temps de treball setmanal, per raons relacionades amb la salut i la seguretat dels 
treballadors. 
 
El passat 10 de juny, els ministres de Treball i Assumptes socials de la Unió Europea van 
aprovar una directiva que permet estendre fins les 60 hores -i en casos específics fins les 
65- la jornada laboral setmanal. 
 
La directiva aprovada representa un atac frontal a l'Europa social i una autèntica regressió 
en els drets dels treballadors europeus. 
 
És un pas més en la individualització de les relacions laborals i, per tant, en la pèrdua de 
capacitat de negociació col·lectiva. Elimina, de factor, el dret al descans en les jornades 
laborals continuades i atenta contra la seguretat i la salut a la feina, alhora que dificulta la 
conciliació de la vida laboral i personal. 
 
La Confederació Europea de Sindicats també ha denunciat aquesta directiva Europea i 
considera que aquesta mesura suposa un retrocés de més de 100 anys en la protecció dels 
drets de treballadors i treballadores. 
 
Cal defensar que Europa sigui una Europa social i deixi de banda els plantejaments 
neoliberals que només porten a perdre drets aconseguits al llarg dels anys i tornar a 
situacions més pròpies de segles passats. 
 
Per tot això tots els grups de l'Ajuntament de Solsona proposen al Ple l'adopció dels acords 
següents  
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Primer. Rebutjar l'actual directiva europea referent a l'ordenació del temps de treball, ja que 
representa una pèrdua del benestar social, un atac als drets laborals, atenta contra la 
seguretat i la salut a la feina, a més de dificultar la conciliació entre la vida laboral i la 
familiar i personal. 
 
Segon. Demanar al Govern espanyol que faci totes les gestions necessàries per defensar 
l'actual jornada laboral. 
 
Tercer. Demanar als grups parlamentaris al Parlament Europeu que rebutgin aquesta 
directiva. 
 
Quart. Donar total suport al posicionament de la Confederació Europea de sindicats, en la 
seva denúncia d'aquesta mesura. 
 
Cinquè. Demanar al Consell de la Unió Europea que adopti una nova normativa que estigui 
en consonància amb els Tractats Europeus i la Carta de Drets Fonamentals de la UE. 
 
Sisè. Informar d'aquest acord, al Govern de Catalunya, al Parlament de Catalunya, al 
Congrés de Diputats, al Govern Espanyol, al Parlament Europeu, a la Comissió i al Consell 
de la Unió Europea”. 
 
Tots els regidors mostren la seva conformitat a la moció presentada. Tot seguit es procedeix a 
la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova per unanimitat dels 
regidors presents: Xavier Jounou Bajo (Esquerra-AM), Salvi Nofrarias i Bellvehí (Esquerra-
AM), David Rodríguez i González (Esquerra-AM), Sara Alarcon i Postils (Esquerra-AM), Martí 
Abella Pere (El Comú) Josep Caelles i Subirana (PSC-PM) Encarnació Tarifa Fernández 
(PSC-PM) Josep Antoni Pelegrina Múrcia (CiU) Montserrat Albacete i García (CiU) Francesc 
Azorín Montañà (CiU), Míriam Semís i Castro (CiU). 
 
 
 
10. Moció demanant suport a la Xarxa d’Alcalde per a la Pau 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple 
i que diu així: 
 
“Atès que la iniciativa coneguda com a “Mayors for Peace”, alcaldes per la Pau, liderada 
pels alcaldes d’Hiroshima i Nagasaki, que crea una xarxa per a la prohibició de les armes 
nuclears i a favor de la pau. 
 
Atès que aquesta organització la conformen ciutats de tot el món que han expressat 
formalment el seu recolzament al Programa per a promoure la solidaritat entre les ciutats en 
relació a l’abolició total de les armes nuclears, amb l’objectiu de poder eliminar aquest tipus 
d’armes a l’horitzó del 2020. 
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Atès que el Parlament Europeu recolza aquesta iniciativa. 
 
Atès l’objectiu desitjable que el Govern de l’Estat Espanyol, en la mesura de les seves 
possibilitats, jugui un paper actiu en l’àmbit dels fòrums internacionals i exigeixi el 
compliment dels compromisos acordats, especialment per part dels països que posseeixin 
armes nuclears. 
 
Atès que alcaldes per la Pau està dissenyada per construir solidaritat i facilitar la 
coordinació entre les ciutats que recolzen el programa per a l’abolició total de les armes 
nuclears. El seu principal objectiu és treballar internacionalment despertant la consciència 
sobre l’abolició d’aquest tipus d’armament. 
 
Amb els antecedents exposats, es proposa al Ple de l’Ajuntament adopció dels següents 
 
ACORDS 
 
Primer. Mostrar el rebuig d’aquest  Ajuntament a les armes nuclears i donar suport a la 
Xarxa d’Alcaldes per la Pau. 
 
Segon. Dur a terme els tràmits necessaris per entrar a formar part d’Alcaldes per la Pau.  
 
Tercer. Prendre en consideració les propostes d’acció que siguin enviades per la Xarxa, per 
a recolzar la feina realitzada per aquesta i contribuir a la conscienciació de la ciutadania 
sobre l’amenaça de les armes nuclears. 
 
Quart. Comunicar l’adopció d’aquests acords al Parlament de Catalunya, al Govern Central i 
a la Xarxa d’Alcaldes per la Pau.” 
 
Tots els regidors mostren la seva conformitat a la moció presentada. Tot seguit es procedeix a 
la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova per unanimitat dels 
regidors presents: Xavier Jounou Bajo (Esquerra-AM), Salvi Nofrarias i Bellvehí (Esquerra-
AM), David Rodríguez i González (Esquerra-AM), Sara Alarcon i Postils (Esquerra-AM), Martí 
Abella Pere (El Comú) Josep Caelles i Subirana (PSC-PM) Encarnació Tarifa Fernández (PSC-
PM) Josep Antoni Pelegrina Múrcia (CiU) Montserrat Albacete i García (CiU) Francesc 
Azorín Montañà (CiU), Míriam Semís i Castro (CiU). 
 
 
 
11. Moció a favor de declarar la Festa de Sant Joan com a Festa Nacional dels Països Catalans 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple 
i que diu així: 
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“Atès que els focs de Sant Joan s’han celebrat des de fa segles arreu dels territoris de parla 
catalana; des del nord dels Pirineus fins al sud del País Valencià, passant per les Illes 
Balears, la Franja, Andorra i l’Alguer. 
 
Atès que els focs de Sant Joan, encesos amb la Flama del Canigó des del 1966, han 
contribuït com cap altra festa a conservar i transmetre les tradicions pròpies de la nostra 
nació. 
 
Atès que la celebració dels focs de Sant Joan ha tingut sempre un caràcter social, col·lectiu 
i cerimoniós; fet que explica la seva continuïtat al llarg dels segles, i la seva vigència actual, 
que l’ha fet sobreviure a les diverses situacions polítiques i socials, superant períodes 
històrics molt difícils al llarg dels temps. 
 
Atès el fet que la festa de Sant Joan, arrelada en la major part dels territoris que conformen 
els Països Catalans, pot contribuir a recuperar el sentit de nació d’una comunitat històrica 
com a símbol d’esperança. 
 
Per tot això que hem exposat el Ple d’aquest Ajuntament aprova: 
 
Primer. Donar suport a la iniciativa de reconèixer oficialment la festa de Sant Joan com la 
Festa Nacional dels Països Catalans. 
 
Segon. Demanar als governs dels respectius territoris de parla catalana que prenguin en 
consideració la iniciativa de declarar la festa de Sant Joan com la Festa Nacional dels 
Països Catalans, ja que és una tradició popular arrelada en una de les tradicions més 
antigues d’aquests territoris; i que emprenguin, així mateix, les accions necessàries per a 
fer-la efectiva. 
 
Tercer. Impulsar, facilitar i fer difusió de la festa de rebuda de la Flama del Canigó a la 
nostra localitat. 
 
Quart. Comunicar aquest acord a Òmnium Cultural, organitzadora de la Flama del Canigó.” 
 
Tots els regidors mostren la seva conformitat a la moció presentada. Tot seguit es procedeix a 
la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova per unanimitat dels 
regidors presents: Xavier Jounou Bajo (Esquerra-AM), Salvi Nofrarias i Bellvehí (Esquerra-
AM), David Rodríguez i González (Esquerra-AM), Sara Alarcon i Postils (Esquerra-AM), Martí 
Abella Pere (El Comú) Josep Caelles i Subirana (PSC-PM) Encarnació Tarifa Fernández 
(PSC-PM) Josep Antoni Pelegrina Múrcia (CiU) Montserrat Albacete i García (CiU) Francesc 
Azorín Montañà (CiU), Míriam Semís i Castro (CiU). 
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12. Moció recolzant les gestions que porta a terme el Govern de la Generalitat de Catalunya amb el 
Govern de l’Estat  per aconseguir el finançament establert a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya 

 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple 
i que diu així: 
 
“L’Estatut d’Autonomia de Catalunya és la norma institucional bàsica. Defineix els drets i els 
deures de tots els ciutadans de Catalunya, les institucions polítiques de Catalunya, les 
relacions entre l’Estat i la financiació de la Generalitat. 
 
La proposta d’estatut fou aprovat per les Corts Generals el dia 10 de maig de 2006 i pels 
ciutadans de Catalunya en el referèndum celebrat el dia 18 de juny de 2006. El nou  Estatut 
entrà en vigor el dia 9 d’agost de 2006.  
 
A l’article 201 i següents de l’Estatut de Catalunya del 2006 (Llei Orgànica 6/2006) 
s’estableix els principis bàsics de les finances de la Generalitat, els recursos de la 
Generalitat, les competències financeres, l’Agència Tributària de Catalunya, la participació 
en el rendiment dels tributs estatals i mecanismes d’anivellament i de solidaritat, el 
tractament fiscal i l’actualització del finançament. 
 
Atès en aquests moments el govern de la Generalitat està realitzant gestions amb el Govern 
de l’Estat per aconseguir el finançament preveu l’Estatut d’Autonomia del 2006, 
 
Per aquesta motius, els grups municipals de l’Ajuntament de Solsona, proposen al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció de l’acord següent: 
 
Primer. Recolzar les gestions que porti a terme el Govern de la Generalitat i la resta 
d’institucions polítiques i socials de tinguin com objectiu aconseguir el finançament que 
està establert a l’estatut d’autonomia de Catalunya. 
 
Segon.- Traslladar aquest acord al Govern de l’Estat espanyol, a la Generalitat de 
Catalunya, al Congrés dels Diputats, al Parlament de Catalunya, a tots els grups polítics 
amb representació parlamentària, a l’Associació Municipal de Catalunya i a la Federació de 
Municipis de Catalunya.” 
 
Tots els regidors mostren la seva conformitat amb la moció presentada. Tot seguit es 
procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova per 
unanimitat dels regidors presents: Xavier Jounou Bajo (Esquerra-AM), Salvi Nofrarias i Bellvehí 
(Esquerra-AM), David Rodríguez i González (Esquerra-AM), Sara Alarcon i Postils 
(Esquerra-AM), Martí Abella Pere (El Comú) Josep Caelles i Subirana (PSC-PM) Encarnació 
Tarifa Fernández (PSC-PM) Josep Antoni Pelegrina Múrcia (CiU) Montserrat Albacete i 
García (CiU) Francesc Azorín Montañà (CiU), Míriam Semís i Castro (CiU). 
 
 



Ple ordinari 31.07.2008  

27 

 
13. Proposta de cessió gratuïta a la Generalitat de Catalunya del dret de superfície de    metres per a la 

construcció d’un centre cívic 
 
A petició de l’alcalde, la secretària llegeix la proposta que es presenta a la consideració del Ple 
i que diu així: 
 
“Atesa la conveniència sorgida d’instal·lar un centre cívic i una Oficina d’Acció Ciutadana a 
Solsona, i un cop s’ha observat que el seu desenvolupament és difícil de realitzar per 
l’Ajuntament si no és a través de la Generalitat de Catalunya. 
 
Atès l’oferiment formal realitzat pel Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya, i atès que la dita entitat no pot assumir l’exercici d’aquest centre si no és la titular 
del dret d’ús de la superfície del terreny on es construirà l’edificació, el qual és l’adient per a 
la implantació del servei esmentat, 
 
Atès que es fa necessari incoar  un expedient de cessió gratuïta del dret de superfície del 
terreny de 864 m2  situat a la prolongació del Passeig Sant Antoni Mª Claret a favor de la 
Generalitat de Catalunya per a la construcció d’un centre cívic i una oficina d’Acció 
Ciutadana, 
 
Vist l’informe emès per la secretària sobre la legislació aplicable i el procediment que s’ha 
de seguir. 
 
Atès el que precedeix, considero que l’expedient ha de seguir els tràmits establerts a la 
legislació aplicable i ha estat aprovat pel Ple, en virtut de l’article 47.2.ñ) de la Llei 7/1985, 
de 9 d’abril, reguladora de les bases del règim local, per majoria absoluta. 
 
Per tot això, d’acord amb el que s’estableix a l’article 175 del Reial Decret 2568/1986, de 28 
de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, proposo al Ple l’adopció dels acords següents: 
 
Primer. Iniciar l’expedient per a cedir gratuïtament el dret de superfície del terreny de 864 m2 
situat a la prolongació del Passeig Sant Antoni Mª Claret a favor de la Generalitat de 
Catalunya per a la construcció d’un centre cívic i una oficina d’Acció Ciutadana, 
 
Segon. Publicar l’expedient al Butlletí Oficial de la Província de Lleida durant un termini de 
trenta dies per tal que es presentin les al·legacions que s’estimin oportunes. 
 
Tercer. Trametre l’expedient al Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya 
per al seu coneixement. 
 
Quart. Finalitzada la publicació, prosseguir amb la resta de tràmits de l’expedient, i elevar-lo 
al Ple perquè sigui aprovat per majoria absoluta.” 
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Tot seguit pren la paraula Martí Abella i fa una explicació de la tramitatació de l’expedient i els 
motius que han portat a proposar la ubicació de la perllongació del passeig Sant Antoni M. 
Claret. 
 
Francesc Azorín comenta que el punt de vista del grup municipal de CIU ja ha estat exposat a 
l’inici de la sessió plenària quan s’ha debatut la urgència per introduir aquest punt al l’ordre del 
dia. El regidor afegeix que el seu vot serà d’abstenció. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i la proposta presentada a la consideració del Ple s’aprova 
per  s’aprova per majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació amb set 
vots a favor dels regidors Xavier Jounou Bajo (Esquerra-AM), Salvi Nofrarias i Bellvehí 
(Esquerra-AM), David Rodríguez i Gonzàlez (Esquerra-AM), Sara Alarcon i Postils 
(Esquerra-AM), Martí Abella Pere (El Comú) Josep Caelles i Subirana (PSC-PM) Encarnació 
Tarifa Fenández (PSC-PM) i quatre abstencions de Josep Antoni Pelegrina Múrcia (CiU) 
Montserrat Albacete i García (CiU) Francesc Azorín Montañà (CiU), Míriam Semís i Castro 
(CiU). 
 
 
 
14. Informes i resolucions 
 
Pren la paraula Encarna Tarifa, regidora delegada d’Educació i informa dels següents 
punts: 
1. Les obres del CEIP El Vinyet estan avançant i el mes de setembre estaran ja acabades. 
Pel que fa a l’Escola Municipal de Música, durant aquest estiu es pintaran les parets de les 
aules. 
2. S’està ultimant un conveni amb el departament d’educació que permetrà que joves en 
d’edat d’educació secundària puguin treballar en empreses del municipi. 
3. Es busca una nova ubicació per la UEC atès que no poden continuar allà on estaven fins 
ara, a Can Joval 
 
Tot seguit pren la paraula Josep Caelles, regidor delegat de Governació i informa que ha 
estat escollit membre de la Comissió d’Urbanisme de la Catalunya Central i que posarà tots 
els seus esforços per treballar pel municipi i la Comarca. 
 
A continuació Martí Abella i Pere i comenta els aspectes següents: 
 
1. Des de fa pocs dies Solsona ja no depèn de la Comissió d’Urbanisme de Lleida sinó de 
la Comissió d’Urbanisme de la Catalunya Central.  
 
2. Ja han començat les obres de les rotondes de l’avinguda el Pont. 
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3. Es va plantejar una àrea residencial estratègica (ARE) a l’àmbit de la Cabana del Màrtir 
que ha estat aprovat per la Generalitat de Catalunya. Això implicarà uns canvis en els 
plantejaments que tenien fins ara ja que el projecte d’urbanització l’haurà de redactar 
l’equip d’arquitectes que desenvolupen els ARES de la Catalunya Central. 
 
4. S’ha mantingut converses amb l’Incasol per mostrar la insatisfacció per la velocitat en 
que avança la urbanització del polígon industrial de Santa Llúcia: Amb l’objectiu de millorar 
l’execució d’aquest polígon es permetrà a l’Ajuntament portar la iniciativa en algunes 
gestions. 
 
Tot seguit pren la paraula Salvi Nofrarias i comenta que s’ha realitzat el procés de selecció 
per contractar un lloc de  treball d’administratiu, d’un tècnic de cultura i d’un agent 
d’acollida. 
 
Pel que fa a la regidoria d’Esports, Salvi Nofrarias comenta que s’ha tingut de fer una nova 
instal·lació elèctrica al Camp de futbol ja que la que hi havia estava mal instal·lada i 
provocava talls de llum al sector, a part de que la pròpia instal·lació era perillosa pels 
usuaris. 
 
Tot seguit David Rodríguez, regidor delegat de Comunicació, comenta que a partir 
d’aquesta sessió plenària es podran radiar el plens de l’Ajuntament. Avui es fa com a prova 
però a partir del proper ple es podrà  radiar en directe. 
 
Tot seguit pren la paraula Sara Alarcon i explica els actes que estan programats per la Festa 
Major d’enguany. També explica s’han presentat set candidates a pubilla de Solsona  
 
Tot seguit l’alcalde comenta que s’han resolt les al·legacions del PUOSC i s’ha acceptat la 
part d’al·legació que demanava més subvenció per l’obra de l’illa cultural. 
 
L’alcalde també comenta que la setmana passada va rebre la visita de l’alcalde de Berga, 
una ciutat amb unes característiques geogràfiques i problemàtiques molt similars a les 
nostres. 
 
 
 
15. Precs i preguntes 
 
La regidora delegada de Cultura, Sala Alarcon comenta que s’està elaborant una 
ordenança que reguli la utilització del Casal de Cultura.  La mateixa regidora fa arribar un 
esborrany a cadascun dels regidors i demana que hi facin les aportacions que considerin 
oportunes. 
 
Tot seguit pren la paraula Francesc Azorín , que formula les preguntes següents: 
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1. Com està l’expedient del POUM?. 
 
Martí Abella contesta que les prescripcions de l’acord d’aprovació definitiva s’han fet arribar 
a l’equip redactor i que s’hi està treballant. 
 
2. Hi ha un problema en una llicència d’obres d’un edifici del carrer Nou. Com s’està 
actuant? 
 
A la via pública hi havia una ocupació que no estava autoritzada i ara s’està intentant saber 
a quina obra pertany. 
 
3. A davant de cal Moreno hi ha unes tanques col·locades i demana si han pagat l’ocupació 
de via pública. 
 
Martí Abella respon afirmativament. 
 
Finalment Josep Antoni Pelegrina recorda el problema dels fanals del Vall Calent que ja ha 
comentat en altres plens. 
 
 
 
I, no havent-hi altres assumptes a tractar, l’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària actal.      Vist i plau 

L’alcalde 


